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Acta de Reunió
Consell escolar -

Aprovació memòria curs
2022-23 i PGA curs

2023-24

 

Núm. de sessió: 1
Data: Dijous, 21 de setembre de 2023
Curs: 2023/2024
Hora Inici: 20:15
Hora Finalització: 21:15
Lloc: 0.4 Aula Emprenedoria

Ordre del dia

1. Aprovació de l'última acta.

2. Revisió acords 

3. Informacions de direcció

4. Presentació i aprovació de la memòria del curs 2022-23

https://drive.google.com/drive/folders/1kSpBXCWuj_HXdsVs_yUD8KoGGzprhHIk?
usp=sharing

5. Presentació i aprovació de la PGA del curs 2023-24

https://docs.google.com/document/d/1eS-WZEbVQY6w-TBXLq4I-
YYdC1J0qFYE/edit?
usp=sharing&ouid=114152278771278093119&rtpof=true&sd=true

6. Renovació del Consell Escolar

7. Torn obert de paraula

Assistents (13)

Montserrat Tarradas Viñolas
David March Gubieras
Jordi Birosta Soler
Carles Tortós-Sala Brugué
Quim Assens Tauste
Anna Costa Zubiri
Marta Alsina Teixidó
Jurema Fonseca Teixeira
Sònia Higueruelo Demason
Silvia Coromina Martinez
Najima Irzi El Bay
Arnau Vilaró Caliz
Marta Ortiz Xandri

Absents (9)

Omar Balhachmi El Amrani
Laia Casamitjana Graboleda
Jaume Castellano Plujà
Adam Echghouyab Soler
Montserrat Fuentes Herreros
Mònica Huertas Quesada
Pere Puig Puigoriol
Ferran Riera Collell
Míriam Rierola Costa

Aspectes a destacar del desenvolupament de la reunió

S'excusa la Mònica Huertas, el Ferran Riera, l'Omar Balhachmi, la Laia Casamitjana, el regidor d'educació, Pere Puig, i el
representant de les empreses, el Jaume Castellano.

La representant de les famílies Montse Fuentes renúncia a la representació per motius personals. El seu lloc l'ocuparà
l'Anna Noguera, que ja assisteix a aquesta sessió.

S'esmena de la llista d'assistència la Míriam Rierola, que també va renunciar per motius personals.

Tal com es va comentar en l'últim consell escolar estàvem pendents que l'ajuntament ens cedís espais exteriors per
ubicar els grups de la família d'activitats físiques i esportives. Finalment, no ha estat possible i, per tant, l'aula
d'emprenedoria, que era utilitzada pel SEFED, certificat de professionalitat gestionat per l'Ajuntament, aquest curs
s'utilitza per un grup d'aquesta família professional.

1. Aprovació de l'última acta.

 Queda aprovada

2. Revisió acords 

No hi ha acords pendents

3. Informacions de direcció

https://drive.google.com/drive/folders/1kSpBXCWuj_HXdsVs_yUD8KoGGzprhHIk?usp=sharing
https://docs.google.com/document/d/1eS-WZEbVQY6w-TBXLq4I-YYdC1J0qFYE/edit?usp=sharing&ouid=114152278771278093119&rtpof=true&sd=true
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Agraïment a les persones que deixen el Consell Escolar:

Professorat: Anna M. Tarradas, alumnat: Salima El Bachiri, Nil Rifà i Dani Pino, famílies: Anna Segalés, Montse Fuentes,
AFA: Laia Casamitjana (pendent de trobar substituta)

Es dona la benvinguda a les persones que s’incorporen al Consell Escolar
Professorat: Montserrat Tarradas, alumnat: Arnau Vilaró, Adam Echgouyab i Omar Balhachmi, famíes: Sílvia Coromina
i Anna Noguera
Es presenta la plantilla de professorat del centre i el número total d'alumnat (veure document adjunt). Aquest any
acabarem de tenir els quatre cursos d'IFE. En els cicles formatius la matriculació és viva i encara hi haurà canvis. També
es va demanar més personal administratiu, però el departament ens ho ha negat. Actualment, tenim l'Iman El Hasnoui,
una alumna de la Salle fent pràctiques administratives que hi serà fins al mes de novembre. S'agraeix la seva tasca molt
útil sobretot en aquestes èpoques que tenim molta feina a secretaria. 
S'informa que estem ordenant la nostra pàgina web amb un apartat nou anomenat transparència i s'està actualitzant
tota la documentació estratègica. Estem en un sistema de gestió que estan estandarditzats i ens permet ser més
transparents. 
A nivells d'obres el secretari David March informa que s'ha acabat d'instal·lar els nous tancaments de les finestres de la
part antiga per millorar l'eficiència energètica. Els antics tancaments encara eren de ferro i vidres molt prims. Estem
pendents de la col·locació de les lames que substitueixen les persianes. També s'ha construït una paret de separació
davant de la peixera per tenir un nou espai de trobades amb famílies i alumnat i s'ha arreglat el sostre del primer pis on
vam tenir problemes d'humitats a principi d'estiu.     
La directora Sònia Higueruelo informa que tindrem un nou càrrec de coeducació, convivència, inclusió i benestar
emocional. El nostre centre aquesta funció l'estava fent el cap d'estudis d'alumnat. També aquest curs hem pogut
incorporar un nou membre a l'equip directiu, la Núria Fernández, que ens ajuda en les tasques acadèmiques.
En l'àmbit d'organització pedagògica, el cap d'estudis Jordi Birosta informa que no hi ha canvis significatius en el
currículum d'FP. En l'àmbit d'ESO, s'està acabant d'implantar el currículum LOMLOE a tota l’ESO i BAT.
Aquest curs tenim codocència a 56 h entre ESO i FP. Respecte a la formació interna de centre l'objectiu és acompanyar
amb l’elaboració de programacions competencials. S'explica els blocs d'aprenentatge en l'ESO. Espai cultura (lectura,
coral), espai guiat, espai globalitzat (STEAM i sociolingüístic), espai d'orientació (PAT i el consell orientador) i l'espai
personalitzat amb les optatives. 
La Directora Sònia Higueruelo informa que aquest any no tindrem auxiliar de conversa. El que teníem assignat hi ha
renunciat i ara és molt difícil un nou auxiliar perquè no hi ha una bossa de substituts. L'any vinent tindrem preferència.
Aquest any el nostre centre participarà en dos nous projectes: La FP participarem amb una Xarxa anomenada "futur
FP" i a d'ESO en el projecte "ARMIFF" La mirada reflexiva en l'ensenyament de llengües.
S'informa que aquest curs a l'ESO és un espai lliure de mòbils. 
La coordinadora de batxillerat Marta Alsina informa que s'ha canviat el sistema de tribunals del treball de recerca de
batxillerat. Només hi haurà tres tribunals que faran tots els treballs per tenir una avaluació més homogènia. Per fer-ho
possible, aquell dia no es faran classe a batxillerat per fer les presentacions tot el dia.Està programat fer les exposicions
el dia 31 de gener.
El secretari David March expliquen les quotes:
La quota de l’AFA, de material, llibres i sortides puja 190 €. Aquesta quantitat es paga anualment i correspon a la suma:
Tram zero: agenda i bolígraf tots els cursos, carpeta (1r i 3r ESO), fotocòpies i dossiers.
Tram 1: 30€: clau de l’armariet
Tram 2: 60€: llibre d’activitats d’anglès i francès.
Tram 3: 120€: Moodle i llibres digitals.
Tram 4: 160€: Sortida subvencionada per l’AFA.
Tram 5: 190€ : Altres sortides del nivell
La quota de l’AFA és variable depenent del nombre d’alumnat que la família té al centre:
Si hi ha 1 alumne/a al centre: 40€
Si hi ha 2 alumnes al centre: 50€
Si hi ha 3 alumnes al centre: 60€
Si hi ha 4 alumnes al centre: 70€ i així successivament)
El servei d'AFA amb la bibliotecària gestiona la quota de l'AFA, el sistema de préstecs i els armaris de l'alumnat d'ESO i
batxillerat.
S'aproven les sortides planificades. En aquesta acta s'adjunta totes les propostes.
S'informa que el seguiment de la vaga del 6 de setembre de 2023 va ser del  0,01%

4. Presentació i aprovació de la memòria del curs 2022-23

Es presenten les carpetes que corresponen a totes les coordinacions, els departaments, projectes i xarxes on
participem i dels equips de millora.
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També es projecta un full de càlcul amb el resum de tots els programes. Aquesta informació la podeu trobar a la web
del centre. Al mes de juliol es fa una revisió de la direcció on es repassen tots aquestes memòries i s'elaboren propostes
de millora.

S'aproven les memòries.

https://drive.google.com/drive/folders/1kSpBXCWuj_HXdsVs_yUD8KoGGzprhHIk?usp=sharing

5. Presentació i aprovació de la PGA del curs 2023-24

La PGA inclou el pla estratègic i la planificació i organització d'aquest curs.

https://docs.google.com/document/d/1eS-WZEbVQY6w-TBXLq4I-YYdC1J0qFYE/edit?
usp=sharing&ouid=114152278771278093119&rtpof=true&sd=true

S'aprova la PGA.

S'informa que ha sortit la nova convocatòria del programa PMOE-PROA pel curs actual. S'espera que l'import sigui
aproximadament al mateix del curs passat. Aquest programa ens permet subvencionar sortides i comprar material per
projectes relacionats amb la millora d'oportunitats educatives. Les activitats seran molt semblants a les del curs passat
i està previst afegir una activitat palanca associada als ODS.

Es ratifica la continuïtat amb el programa del PMOE-PROA+. S'agraeix la feina de la Marta Alsina i es mostra el resultat
de l'avaluació del rendiment de comptes,  on la qualificació ha estat d'excel·lent. També s'agraeix a tot el claustre per la
seva implicació per dur a terme totes aquelles activitats relacionades amb el PMOE-PROA+

6. Renovació del Consell Escolar

S'informa que aquest any està programat la renovació del consell escolar que començarà el 30 d'octubre.

Es repassen les diferents comissions on s'han de substituir alguns membres que han deixat el consell escolar. En aquest
sentit, s'incorpora l'Arnau Vilaró a la comissió econòmica en substitució de Nil Rifà. A la comissió permanent
s'incorpora la Marta Ortiz en substitució de l'Anna Segalés i es proposa a l'Adam Echghouyab en substitució de la
Salima el Bachiri. 

7. Torn obert de paraula

Sense res més a tractar s'aixeca la sessió a les 21:15 h

Documents annexos

Consell Escolar_210923 (1).pdf 1879.64 Kb. 22/09/2023 09:06:08

SÒNIA HIGUERUELO DEMASON
Director/a
Institut Antoni Pous i Argila

Vistiplau,

SÒNIA HIGUERUELO DEMASON
Director/a
Institut Antoni Pous i Argila

Director/a Aixeca sessió, de la qual com a secretari/secretària, estenc aquesta acta.

https://drive.google.com/drive/folders/1kSpBXCWuj_HXdsVs_yUD8KoGGzprhHIk?usp=sharing
https://docs.google.com/document/d/1eS-WZEbVQY6w-TBXLq4I-YYdC1J0qFYE/edit?usp=sharing&ouid=114152278771278093119&rtpof=true&sd=true
https://antonipous.ieduca.com/scripts/download_act.php?dw=jadc8gibsg-7277

